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Reflective love sayings
I love you not because of who you are, but because of who I am when I am with you.
我爱你不是因为你，而是因为我喜欢与你在一起时的感觉。
Love is a naked child: do you think he has pockets for money?
爱需要有赤子情怀，赤子哪有口袋装钱呢？
If someone doesn‘t love you the way you want him to, it doesn‘t mean that he does not love you with all he has.
爱你的人如果没有按你所希望的方式来爱你，那并不意味着他没有全心全意地爱你。
Love is not just gazing at each other, but looking forward in the same direction.
爱不仅仅是彼此凝望，爱更要志同道合望向同一方向。
No man or woman is worth your tears, and the one who is, won‘t make you cry.
没有人值得你为他流泪，值得让你这么做的人不会让你哭泣。
Dont‘ spend time with someone who doesn‘t care spending it with you.
不要把时间花在一个不在乎与你分享的人身上。
Love is a chord in life, not a solo.
爱是人生的和弦，不是孤单的独奏曲。
Every man is a poet when he is in love.
每个恋爱中的人都是诗人。
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